
Protokół ze spotkania Rady Rodziców  
SP. 261 z Dyrekcją Szkoły 

w dniu 21/11/2019 

Tematy poruszone w trakcie spotkania: 

 

1. Obniżane kosze do gry w koszykówkę na salę gimnastyczną szkoły – Rada 

Rodziców wyraziła chęć dofinansowania zakupu specjalistycznych obniżanych koszy 

do gry na salę gimnastyczną. Pani Dyrektor Jankowska zapewniła, że szkoła sama 

sfinansuje zakup. Zostaną zebrane oferty. 

2. Ponadstandardowe wyposażenie sal/szkoły – Rada Rodziców wyraziła chęć 

wsparcia szkoły w ewentualnym zakupie ponadstandardowych elementów 

wyposażenia sal szkolnych lub szkoły. Panie Dyrektor obiecały zapytać nauczycieli. 

Na chwilę obecną Dyrekcja wyraziła zainteresowanie naklejkami na schody ( które 

są już mocno zniszczone) jak również naklejkami na podłogę w kształcie kątomierzy. 

3. Ciężkie plecaki – czy istnieje możliwość wykorzystywania rzutników w klasach do 

wyświetlania treści podręcznika by dzieci nie musiały nosić tak dużej ilości książek? 

Niestety różnice w tempie czytania dzieci, ich systemie pracy na lekcji 

uniemożliwiają ciągłe wykorzystanie rzutników.   

4. Budżet obywatelski – przedstawiciele Rady Rodziców ponownie złożą projekt do 

budżetu. Jest również pomysł dotyczący przenośnej sali komputerowej – szafy na 

kółkach z laptopami, którą można przewozić w razie potrzeby. 

5. Ustawa dotycząca likwidacji „O” – od września 2020r. w szkole nie będzie 

prowadzona klasa „)”. Rodzice otrzymali formularze do podpisu. 

Plac zabaw na tyłach szkoły – biorąc pod uwagę likwidację „0” plac zabaw na 

tyłach szkoły nie będzie wykorzystywany ( atest do 6 roku życia). Czy w związku z 

tym nie można „zamienić” się z powstającym na Wilanowie przedszkolem. Szkoła 

oddała by istniejące zabawki i mogłaby zakupić przyrządy na plac zabaw 

dostosowany wiekowo do dzieci uczęszczających do szkoły. Pani Dyrektor 

Jankowska zobowiązała się przekazać sugestię Rady Panu Burmistrzowi. 

6. Kosz do koszykówki w „lasku” – czy istnieje możliwość obniżenia kosza gdyż jest 

dużo za wysoko zawieszony. Pani Dyrektor Jankowska obiecała sprawdzić czy 

można obniżyć i spowodować by kosz zawisł niżej. 

7. Dodatkowe stojaki na hulajnogi – czy na nowo wyłożonym kafelkami placyku ( 

przed basenem) można postawić dodatkowe stojaki na hulajnogi. Pani Dyrektor 

obiecała zweryfikować czy strop wytrzyma dodatkowy ciężar. A jeśli tak to będziemy 

próbować postawić dodatkowe stojaki na hulajnogi. 

8. Stołówka – otrzymujemy ( jako Rada Rodziców) informację o zimnych posiłkach 

wydawanych na stołówce. Prośba do Pani Wrzosek o weryfikację.  



9. Zakupy Rady Rodziców – rada rodziców zakupiła skakanki dla dzieci klas 1-3 za 

udział w Mikołajkach na sportowo. Dodatkowe skakanki zostaną przekazane na 

świetlicę szkolną. 

10. Limitowanie wyjść klas – Czy prawdą jest by był ustalony limit 2 wyjść w miesiącu 

dla klasy? Otrzymaliśmy zapewnienie, iż nie ma jakiegokolwiek limitu na wyjścia. 

11. Wymiana międzyszkolna z Hiszpanią – rozmowy ze szkołą w Hiszpanii trwają 

12. Identyfikatory – Pani Dyrektor Jankowska wyraził zaniepokojenie potencjalnym 

zagrożeniem związanym z handlem nielegalnymi substancjami w szkole przez jej 

absolwentów. W celu zabezpieczenia dzieci Pani Dyrektor chciałaby by Rada 

Rodziców przeprowadziła ankietę wśród rodziców mającą na celu uzyskanie opinii o 

ewentualnym wprowadzeniu identyfikatorów. 


